
9. razred – VAJE 

TVORNIK (AKTIV) IN TRPNIK (PASIV) 

 

1. Primere trpnika na desni dopolni z deležniki na –n/-t. 

TVORNIK (AKTIV)  TRPNIK (PASIV) 

 
Cezar je premagal Pompeja. 

PRIMER: 
Pompej je bil premagan. 
 

Teta je hitro skuhala žgance.  Žganci so bili hitro … 
 

Postavili so šotor. 
 

Šotor je bil … 

Jože bo popravil kolo. 
 

Kolo bo … 

Trgovino so zaprli. 
 

Trgovina je bila … 

 

2. Trpnike z deležniki na -n/-t pretvori v tvornike. 

 Župan je bil izvoljen od večine volivcev. → PRIMER: Večina 

volivcev je izvolila župana. 

 

 Postrv velikanka je bila ujeta v Soči. 

 

 Tekmovanje bo organizirano kasneje. 

 

 Dalmatinova Biblija je bila natisnjena na Nemškem. 

 

3. Trpnike s SE pretvori v tvornike. 

 Palačinke se namažejo z marmelado. → PRIMER: Palačinke 

namažemo z marmelado. 

 

 Denarnica se je našla na hodniku. 

 

 Sprejemajo se novi člani društva. 


